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Fysikteknologsektionen
Protokoll fört vid styretmöte

8 januari 2015

Tid: 12:00
Plats: Styretrummet

Närvarande

Ordförande Oscar ”Kalldal” Kalldal
Vice Ordförande Unni Engedahl

Kassör Joel ”Shiny” Strand
Sekreterare Frida ”$multron” Ulander

Ledamot Sabina ”Sabz” Söderstjerna
Ordförande DP Felix ”Fellkan” Eriksson
Ordförande F6 Emil ”Cremil” Ejbyfeldt

Ordförande FnollK Sebastian ”ÄnKå” Bergström
Ordförande Foc Nermin ”Nero” Trnjanin

Ledamot Foc Hugo Ölund (ej vid §8)
Ordförande FARM Nils ”Änziee” Carlsson (t om 13.15)

§1 Mötets
öppnande

Oscar öppnar mötet kl.12.00.

§2 Val av
justerare

Nermin Trnjanin väljs till justerare.

§3 Föregående
mötesprotokoll

Inga protokoll föredrogs.

§4 Runda
bordet

• Kärnstyret:

– Kalldal har varit jätteledig, men har tänkt en del på styretgrejer.
– Unni håller på med väggmålningen och haft lite valberedningssnack. Sof-

forna kommer 28 januari.
– Shiny har fått en massa post.
– Frida har bråkat med forumet, fixat maillistor och uppdaterat nästan hela

reglementet.
– Sabz håller på att skriva ihop äskningsansökan. Kollat på teambuilding.

• FARM: planerat fotografering, fixat mailadresser.

• FnollK: har fått nästan alla overaller.

• DP: har varit på gasquen. Hade 10-manna-DuP. Pratat med städerskorna om
sophantering. Lammkötts-DuP imorgon.
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• Foc: önskade varandra Gott nytt år via sms-gruppen.

• F6: hade gasque som avslutning på terminen.

§5 Valberedning Fyra personer har anmält intresse. Valberedningen föredrar att få in den nya innan det
ordinarie sektionsmötet för att underlätta arbetet. Eftersom vi sa på sektionsmötet
att vi skulle kalla till extrainsatt sektionsmöte borde vi göra det.

Vi kan ta pengar att bjuda på baguette eller liknande.

Beslut: att kalla till extrainsatt sektionsmöte tisdagen 27 januari kl. 12.00.

Frida bokar FB och skickar ut föredragningslista på maillistan.

§6 Focus Det har varit problem med folk som kommer till Focus och festar utan att städa efter
sig. Föreningarna måste vara tydliga med reglerna för sina aspar.

Kalldal pratar med Jana om att dra in accesser för folk som missköter sig. Sen
pratar vi med Teknisk service och ser hur de ställer sig till den ökade administratio-
nen.

Folk som missköter sig får ett mail om att vi drar in deras Focus-access. DP skulle
kunna göra detta å Styrets vägnar.

Vi ska också sätta upp alkohollapparna på Focus igen.

§7 Övriga frågor • Sektionens vecka: När föreningarna vet vad de vill göra och när ska de maila
Sabina (så fort som möjligt). Man kanske kan få pengar. Sabina skickar ut ett
mail med information.

• Sophantering: Felix har varit på möte med lokalvården och huset. De är
missnöjda med hur sophanteringen skötts på Focus. Det har varit problem med
saker som ligger fel och att det droppat på vägen till soprummet. DP ska göra
skyltar med regler att sätta upp, samt försöka göra en sophanteringslathund
som ska kunna bifogas med hyreskontrakten vid uthyrning.

§8
Incidenthantering

Diskussionen fördes bakom stängda dörrar.

§9 Nästa möte Nästa möte blir 22 januari 2015.

§10 Mötets
avslutande

Mötet avslutades av Oscar kl. 13.37.
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Veckans serie Från Garfield.

Av Jim Davies
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